
Dz-05.0021.51.2022    

Protokół nr 51/2022 

z obrad LI sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-2023) z dnia  

27 czerwca 2022 r.  w godz. 18.00 – 19.05, w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy V 

Krowodrza przy ul. Kazimierza Wielkiego 112/2, w trybie stacjonarnym 

 

 Ad 1. Otwarcie sesji. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan Maciej 

Żmuda przywitał obecnych 13 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu), otwierając obrady LI sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

Prowadzący obrady poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji oraz projekt porządku 

obrad wraz z projektami uchwał zostały przesłane Radnym (zał. nr 2).  

 

           Projekt porządku obrad obejmował: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XXX−L sesji Rady Dzielnicy. 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2022 (Projekt Zarządu). 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie parku kieszonkowego przy ul. Nawojki (Projekt Grupy 

Radnych). 

6. Sprawy bieżące. 

7. Oświadczenia i komunikaty. 

8. Zakończenie sesji.  

 

Prowadzący obrady poinformował, że wpłynęły dodatkowe projekty uchwał, które nie zostały 

złożone na 8 dni przed sesją i nie zostały niezwłocznie zamieszczone na stronie internetowej 

Dzielnicy oraz na tablicy ogłoszeń Dzielnicy, dlatego istnieje koniczność wprowadzenia 

projektów uchwał do porządku obrad. 

 

1/ Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie opinii ustalenia warunków zabudowy 

dla zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego  

z lokalami usługowymi w parterze, wielostanowiskowym garażem podziemnym na dz. nr 61/2, 

61/3, 62 obr. 46 Krowodrza wraz z budową zjazdu z dz. nr 402 obr.  jw. w rejonie ul. 

Mazowieckiej/Kijowskiej w Krakowie” (Projekt Komisji Architektury, Budownictwa  

i Urbanistyki) 

Za przyjęciem wniosku oddano 14 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 0 głosów;  

w obecności 14 Członków Rady.  

2/ Wniosek o wprowadzenie projekt uchwały  w sprawie opinii dla projektu budowy chodnika 

na odcinku od ul. Władysława Łokietka do ul. Poznańskiej w Krakowie (Projekt Komisji 

Infrastruktury Komunalnej) 

Za przyjęciem wniosku oddano 14 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 0 głosów;  

w obecności 14 Członków Rady.  

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XXX−L sesji Rady Dzielnicy. 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2022 (Projekt Zarządu). 



5. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego pn.: „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego z lokalami 

usługowymi w parterze, wielostanowiskowym garażem podziemnym na dz. nr 61/2, 

61/3, 62 obr. 46 Krowodrza wraz z budową zjazdu z dz. nr 402 obr.  jw. w rejonie ul. 

Mazowieckiej/Kijowskiej w Krakowie” (Projekt Komisji Architektury, Budownictwa  

i Urbanistyki) 

6. Przyjęcie uchwały w sprawie parku kieszonkowego przy ul. Nawojki (Projekt Grupy 

Radnych). 

7. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii dla projektu budowy chodnika na odcinku od ul. 

Władysława Łokietka do ul. Poznańskiej w Krakowie (Projekt Komisji Infrastruktury 

Komunalnej) 

8. Sprawy bieżące. 

9. Oświadczenia i komunikaty. 

10. Zakończenie sesji.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokołów z XXX− L sesji Rady Dzielnicy. 

 

Wobec braku uwag do protokołów z XXX − L sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza, prowadzący 

stwierdził jego przyjęcie. 

Ad 4. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2022 (Projekt Zarządu). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Do projektu uchwały została zgłoszona autopoprawka Zarządu. 

 

Głos zabrali: p. Lech Mikulski, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda oraz p. Agnieszka 

Wantuch. 

 

Do obrad dołączył członek Rady, obecnych 15 osób 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 15 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

0 głosów; w obecności 15 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr LI/289/2022 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2022  - zał. nr 3. 

 

Ad 5. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego pn.: „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego z lokalami 

usługowymi w parterze, wielostanowiskowym garażem podziemnym na dz. nr 61/2, 61/3, 62 

obr. 46 Krowodrza wraz z budową zjazdu z dz. nr 402 obr.  jw. w rejonie  

ul. Mazowieckiej/Kijowskiej w Krakowie” (Projekt Komisji Architektury, Budownictwa  

i Urbanistyki). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Architektury, Budownictwa  

i Urbanistyki p. Paweł Potoczek. 

 

Do obrad dołączył członek Rady, obecnych 16 osób 

 

Brak dyskusji. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały wraz pod głosowanie. 



Za przyjęciem projektu uchwały oddano 16 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

0 głosów; w obecności 16 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr LI/290/2022 

w sprawie opinii ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego pn.: 

„Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego z lokalami usługowymi w parterze, 

wielostanowiskowym garażem podziemnym na dz. nr 61/2, 61/3, 62 obr. 46 Krowodrza 

wraz z budową zjazdu z dz. nr 402 obr.  jw. w rejonie ul. Mazowieckiej/Kijowskiej  

w Krakowie” - zał. nr 4. 

 

Ad 6. Przyjęcie uchwały w sprawie parku kieszonkowego przy ul. Nawojki (Projekt Grupy 

Radnych). 

  

Projekt uchwały w imieniu Grupy Radnych przedstawił p. Piotr Klimowicz. 

 

Głos zabrali: Zastępca Przewodniczącego Rady p. Edward Tarczałowicz, Przewodniczący 

Rady p. Maciej Żmuda, p. Marta Burzyńska oraz p. Marcin Grega. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 14 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

2 głosy; w obecności 16 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr LI/291/2022 

w sprawie parku kieszonkowego przy ul. Nawojki - zał. nr 5. 

 

Ad 7. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii dla projektu budowy chodnika na odcinku od ul. 

Władysława Łokietka do ul. Poznańskiej w Krakowie (Projekt Komisji Infrastruktury 

Komunalnej) 

  

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Infrastruktury Komunalnej  

p. Stanisław Wilk. 

 

Brak dyskusji. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 16 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

0 głosów; w obecności 16 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr LI/292/2022 

w sprawie opinii dla projektu budowy chodnika na odcinku od ul. Władysława Łokietka 

do ul. Poznańskiej w Krakowie - zał. nr 6. 

 

 

Ad 8. Sprawy bieżące. 

 

1. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda: 

- zaproponował aby sesje w okresie wakacyjnym odbyły się w trybie zdalnym, 

natomiast od września, jeśli nie będzie pandemii, chciałby zwoływać sesje wyłącznie  

w trybie stacjonarnym, 

-  poinformował, że po otrzymaniu opinii od jednostek realizujących zadania w roku 

2023, Zarząd przygotuje projekt uchwały o ustaleniu ostatecznej listy zadań na 2023 

rok. Kolejna sesja Rady odbędzie się ok. 10 lipca br., 

- omówił bieżące remonty chodników i ulic na terenie Dzielnicy V. 

2. Radna p. Agnieszka Wantuch: 

- omówiła ustalenia ze spotkania w sprawie organizacja ruchu na ul Mydlnickiej.  



- zapytała, czy Zarząd ma informacje o planowanej budowie przy ul. Olimpijskiej 15. 

Poprosiła o zwrócenie się do odpowiedniej jednostki w tej sprawie. Głos zabrał 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

3. Radny p. Paweł Potoczek: 

- zapytał, czy zostało przesłane pismo do ZZM w sprawie wskazania przez Radę 

Dzielnicy lokalizacji toalet przy placach zabaw, na terenie Dzielnicy V Krowodrza. 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady, 

- zapytał o projekt utworzenia skweru zieleni przy klubie karate. Zapytał, czy będą 

przewidziane słupki lub palisada i ewentualne dopilnowanie ich ustawienia, w celu 

zabezpieczenia tego terenu przed parkowaniem samochodów. Odpowiedzi udzielił 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. Głos zabrał Radny p. Piotr Klimowicz. 

- zapytał o termin zakończenia prac modernizacyjnych pl. Axentowicza. Odpowiedzi 

udzielił Przewodniczący Rady. Głos zabrała p. Marta Burzyńska. 

4. Radny p. Łukasz Mańczyk: 

- poruszył sprawę zwoływania sesji w trybie stacjonarnym. Zaproponował ustalenie 

harmonogramu sesji lub zwoływanie ich z odpowiednim wyprzedzeniem, np. na 

ostatniej sesji. Zapytał o termin uchwalenia budżetu Dzielnicy V na 2023 rok. 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

5. Radny p. Stanisław Wilk: 

- przypomniał radnym o prowadzonych konsultacjach społecznych odnośnie 

przebudowy ul. Buszka i poprosił o rozpowszechnieniu tej informacji wśród 

mieszkańców Dzielnicy V Krowodrza, 

- zapytał o stan sprawy dotyczącej organizacji ruchu na al. 3 Maja. Odpowiedzi udzielił 

Przewodniczący Rady. 

6. Radna p. Marzena Kopeć: 

- zapytała o stan zaawansowania prac związanych z uchwaleniem mpzp obszaru 

„Kazimierza Wielkiego”. Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

Dotychczasowe postulaty zgłoszone przez Radę Dzielnicy V Krowodrza zostały 

podtrzymane uchwałą Zarządu i przesłane do Biura Planowania Przestrzennego UMK. 

Zaproponował kontynuowanie dyskusji po zakończeniu sesji Rady. 

7. Radna p. Agnieszka Wantuch: 

- zwróciła się o zgłoszenie do ZDMK problemu ruchomych stojaków na rowery, 

znajdujących się przy al. 3 Maja oraz zgłoszenie problemu rozjeżdżonego wjazdu do 

aparthotelu tak, aby deweloper wyremontował zniszczoną drogę. Zwróciła się również 

o zgłoszenie parkowania pojazdów na alejkach, pomimo zakazu ruchu w tym miejscu. 
             Głos w sprawie zabrał p. Maciej Żmuda. 

8. Radna p. Marta Burzyńska: 

- poruszyła sprawę zamkniętych furtek prowadzących na teren WKS Wawel. Głos  

w sprawie zabrali: Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Marzena Kopeć, p. Anna 

Pojałowska, p. Paweł Potoczek, p. Piotr Klimowicz. 

- zgłosiła problem hałasu do późnych godzin wieczornych podczas trzydniowego 

festiwalu, zorganizowanego na terenie WKS Wawel. Zawnioskowała o zwrócenie się 

do klubu o odwrócenie sceny w przeciwnym kierunku do budynków mieszkalnych, przy 

organizowaniu tego typu imprez w przyszłości. 

- zapytała o pierwszą w Krakowie „szkołę ukraińską” zorganizowaną na terenie 

Dzielnicy V Krowodrza. Zapytała dlaczego Komisja Edukacji nie została 

poinformowana o tym projekcie. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda udzielił 

odpowiedzi. Fundacja organizująca projekt nie zwracała się w tej sprawie do Rady 

Dzielnicy V Krowodrza, a jedynie prywatnie do p. Macieja Żmudy. 

- zapytała, czy jest wymóg miejski dotyczący pierwszeństwa w przyjmowaniu do szkół 

dzieci ukraińskich przed dziećmi polskimi. Przewodniczący Rady odpowiedział, że nie 

słyszał o takim wymogu. 

 

 

 



       

Ad 9. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Brak oświadczeń i komunikatów. 

Ad 10. Zakończenie sesji. 

 

Prowadzący obrady p. Maciej Żmuda podziękował radnym za udział w LI sesji Rady Dzielnicy 

V Krowodrza i wobec wyczerpania porządku obrad zamknął posiedzenie o godz. 19.05.   
 

Przewodniczący  

Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 
 

                                      Maciej Żmuda 
 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Kulig 


